



**Notification for Closing Account**  
**取消戶口通知書**

Date 日期 : \_\_\_\_\_  
Account Name 客戶姓名 : \_\_\_\_\_  
Account No. 客戶號碼 : \_\_\_\_\_  
Telephone No. 聯絡電話 : \_\_\_\_\_

I/ We hereby request and authorize you to close my/our above Securities Trading Account with effect immediately.  
本人/吾等現以書面通知貴公司取消本人/吾等在貴公司開納的證券戶口，本人/吾等明白此戶口一經取消，  
本人/吾等不得再經此戶口進行證券買賣及有關活動，直至本人/吾等重新開立戶口。

- I/ We authorize you to transfer the remaining cash balance to the following account:

請將本人/吾等帳上所有餘額滙出至本人以下銀行帳戶:

Bank Name 銀行名稱 : \_\_\_\_\_  
Account Name 戶口名稱 : \_\_\_\_\_  
Account No. 戶口號碼 : \_\_\_\_\_

**\*\*\* Bank account must be in name of the securities account holder**

**\*\*\* 銀行戶口只限為本證券戶口持有人之戶口。**

- I/ We authorize you to donate the remaining cash balance of the above account to any charitable organizations at your liberty.

本人同意將本人/吾等帳上所有餘額捐至任何慈善機構。

- I/ We hereby agree and confirm to renounce my existing delisted stock holding from the above account. (if applicable)

本人同意放棄本人/吾等帳中現有的除牌股票。(如適用)

Name of shares 股票名稱 : \_\_\_\_\_  
Stock code 股票代號 : \_\_\_\_\_  
No. of shares 股數 : \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_  
Authorized Signature (Please sign according to the specimen(s) on file)

客戶簽名(客戶協議書之簽名式樣)